
Obec Slatina nad Úpou 

Zápis z jednání Zastupitelstva obce (ZO) 
12. řádná schůze Zastupitelstva obce, konaná dne 16. 12. 2014 v 19:00 
hodin v jednací místnosti obecního úřadu 

Přítomni: Marie Pokorná, Monika Žylková, Kateřina Dostálová, Ing. Jan Dudek, Miroslav Podrábský, 
Pavel Tatíček a Ing. Jaroslav Kordina 

Omluveni: 
Hosté: 
Občané: 2 
Zapsal: Jaroslav Kordina 
 
Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO – ZO je usnášenischopné.  

Ověřovatelé: Miroslav Podrábský a Marie Pokorná 
Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

 

Doplnění programu jednání 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Starostka obce předložila návrh zrušení bodu jednání „Aktualizace rozpočtového výhledu“ a rozšířit 
program jednání o bod „Finanční podpora MŠ formou daru“. 

 Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

 

Program jednání: 

1. Rozpočtové opatření č. 8 
2. Rozpočtové opatření č. 9 
3. Rozpočet na rok 2015 
4. Aktualizace rozpočtového výhledu 
5. Smlouva koupě ½ ppč. 1934/3 
6. Stočné na rok 2015 
7. Změna provozu výdejního místa České pošty s.p. 
8. Podmínky zveřejňování zápisů z jednání  ZO 
9. Žádost o příspěvek na DČOV 
10. Žádost o finanční podporu „Školáci nejen na prázdninách“ 
11. Finanční podpora MŠ formou daru 
12. Diskuse 

Hlasování o programu: pro – 7, proti – 0, zdžel se hlasování – 0 schváleno 



 

K jednotlivým bodům programu: 

1. Rozpočtové opatření č. 8 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Na základě pravomoci starostky obce bylo schváleno rozpočtové opatření č.8  ve výši 40.000,-Kč na 
úhradu nákladů spojených s opravou zvonice. Na úhradu byly použity finanční prostředky z daňových 
příjmu viz.  příloha.  

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/1-2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

b e r e  n a  v ě d o m í 

rozpočtové opatření č. 8 

2. Rozpočtové opatření č. 9 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Starostka obce předkládá ke schválení rozpočtové opatření č. 9., které bylo projednáno ve finančním 
výboru dne 15. 12. 2014. Finanční výbor schválení doporučuje. Rozpočtové opatření se tyká pouze 
přesunů mezi paragrafy a položkami.  

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/2‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

rozpočtové opatření č. 9 

3. Rozpočet na rok 2015 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Návrh rozpočtu na rok 2015 byl zveřejněn na úřední desce od 27. 11. 2014 do 13. 12. 2014. K návrhu 
nebyly vzneseny žádné připomínky. Předkládám ZO ke schválení rozpočet na rok 2015 ve výši příjmů 
3.224.100,-Kč a výdaje ve výši 3.944.100,-Kč. Rozpočet na rok 2015 je předkládán jako schodkový se 
zapojením prostředků z předchozích období. Závazné ukazatele jsou paragrafy. 

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/3‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

rozpočet na rok 2015 jako schodkový se zapojením finančních prostředků z předchozích období. 



4. Aktualizace rozpočtového výhledu 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Tento bod byl zrušen z důvodu nepřipravených podkladů. V diskusi se členové ZO dohodli, že bude 
připraven na příští jednání pouze v oblasti finančních předpokladů.  

Připomínky: bez připomínek 

5. Smlouva kopě ½ ppč. 1934/3 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Jedná se o pozemek p.č. 1934/3 - ostatní plocha, ostatní komunikace o celkové výměře 825 m2, 
zapsaný na listu vlastnictví č. 161. Obec Slatina nad Úpou zveřejnila na úřední desce záměr koupě ½ 
uvedeného pozemku od manželů Hýbnerových za dohodnutou cenu 1,- Kč/m2. Náklady spojené s 
převodem pozemku hradí Obec Slatina nad Úpou. 

Připomínky: Ing. Jan Dudek upozornil na špatnou specifikaci ½ ceny. Smlouva bude opravena.  

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/5‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

podpis smlouvy na koupi ½ ppč. 1934/3 za cenu 1,- Kč/m2. 

6. Stočné na rok 2015 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Cena stočného za 1m3 je stanovena na cenu 12,- Kč již od roku 2011. Pro rok 2015 navrhuji ponechat 
cenu na částce 12,- Kč/m3 jako konečnou.  

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/6‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

konečnou cenu stočného na rok 2015 ve výši 12,- Kč/m3. 

7. Změna provozu výdejního místa České pošty s.p. 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Vzhledem ke zkušenostem s provozem Výdejního místa a po projednání s vedením České pošty s.p. 
byl vypracován Dodatek č.1/2014  k Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p. Změna se týká 
provozu v pátek. Od 1.1.2015 bude provoz upraven následovně: pátek 9-10hod. oproti stávajícímu 
provozu v odpoledních hodinách 16 -17hod. O uvedené změně budou občané informování formou 
letáčků a zveřejněním na úřední desce a plakátovacích plochách, případně i rozhlasem  

Připomínky: Členové ZO se dotazovali,  jak občané využívali páteční odpolední úřední hodiny. Paní 
Marie Pokorná sdělila, že tento termín občané využívali jen zřídka. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 



Usnesení číslo: 14/12/7‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

dodatek č. 1/2014 ke „Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p. č. 17/2013“. 

8. Podmínky zveřejňování zápisů z jednání ZO 

Předkladatel: Ing. Jaroslav Kordina 

S ohledem na doporučení MVČR budou nad rámec legislativy zveřejňovány anonymizované zápisy 
formou dálkového přístup. Tento způsob nenahrazuje možnost nahlédnutí do originálu zápisu 
uloženého na Obecním úřadě, ale zvyšuje transparentnost činnosti samosprávy. Na úřední desce (ÚD) 
bude zveřejněno pouze upozornění na nově uložený zápis z důvodu rozsahu zápisu a kapacity ÚD.  

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/8‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

nad rámec legislativy zveřejňovat anonymizované zápisy z jednání Zastupitelstva obce formou 
umožňující dálkový přístup (Internetové stránky obce). 

9. Žádost o příspěvek na DČOV 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Dne 1. 12. 2014 byla podána žádost o vyplacení příspěvku na výstavbu domovní čističky odpadních 
vod. Žadatelem je Ing. Jaroslavem Kordinou za č.p. 101. Žádost obsahuje všechny náležitosti dle 
směrnice č.8/2011. 

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se hlasování – 1 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/9‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

vyplacení příspěvku na výstavbu DČOV pro Ing. Jaroslava Kordinu a obytné stavení č.p. 101. 

10.  Školáci nejen na prázdninách 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Jedná se o žádost na finanční příspěvek (formou reklamy), na vydání zábavných omalovánek.  

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

   



Usnesení číslo: 14/12/2‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

z a m í t á 

finanční podporu projektu „Školáci nejen na prázdninách“. 

11.  Finanční podpora MŠ 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Obec Červená Hora žádá o finanční příspěvek ve výši 13.500,- Kč, 450,- Kč/žáka/měsíc. MŠ Libňatov 
byl poskytnut v roce 2012 a 2013 dar na vánoční dárky (v roce 2013 – 6.000,- Kč) MŠ navštěvují 4 
děti. Navrhuji poskytnout finanční prostředky na základě darovací smlouvy.   

Připomínky: bez připomínek 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/12/11‐2014/12/16 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

podpis darovací smlouvy s MŠ Libňatov na částku 6.000,- Kč a darovací smlouvu pro MŠ 
Červená Hora na částku 13.500,- Kč. 

12. Diskuse 

Starostka obce informovala přítomné o zajištění přechodu okrajových částí obce (Končiny a Boušín) 
na likvidaci komunálního odpadu prostřednictvím 110 l sběrných nádob. Dále informovala o 
jednáních -  veřejný sněm DSO 1866 a o valné hromadě Kladského pomezí. 

Pan M. Podrábský informoval přítomné o schůzce kontrolního výboru. 

Místostarosta spolu s panem Tatíčkem informovali přítomné o stavu cesty na Končinách před 
kolaudací, o kterou požádal Pozemkový úřad. 

Dále se projednávala otázka likvidace BIO odpadu. Všichni přítomní se shodli na názoru vyčkat na 
prováděcí předpis. 

  

 

Jednání bylo ukončeno ve 21:00 hodin 

 

Marie Pokorná – starostka ___________________________________________ 

 

Ing. Jaroslav Kordina – místostarosta ___________________________________________ 

 

Marie Pokorná – ověřovatel zápisu ___________________________________________ 

 

Miroslav Podrábský – ověřovatel zápisu ___________________________________________ 

   



Jmenné hlasování dle jednotlivých bodů při jednání ZO 16. 12. 2014 

 

Jméno 

Číslo 
bodu 

Marie 

Pokorná 

Ing. 
Jaroslav 

Kordina 

Ing. Jan 

Dudek 

Miroslav 

Podrábský

Monika 
Žylková 

Kateřina 

Dostálová 

Pavel 
Tatíček 

1 Ano Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

2 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

3 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

4 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

5 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

6 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

7 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

8 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

9 Ano  Zdržel  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

10 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

11 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

 

 


